
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Novej Bani, 

ktoré sa konalo dňa 7.10.2011 o 14.00 hod. v zasadačke MsÚ v Novej Bani,  
v  Podnikateľskom  centre  na  I. poschodí 

 
Prítomní: 
Poslanci Mestského zastupiteľstva: 
Jozef Barniak, Mgr.  Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. arch. Ján 
Kôpka, Maroš Marko, Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, Katarína 
Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský  
    
Primátor mesta:    Mgr. Ján Havran 
Vedúci oddelení:  Ing. Katarína Ditteová, Mgr. Ľudmila Rajnohová, 

Jaroslav Svetík, Bc. Iveta Lukáčová 
Hlavná kontrolórka:   Ing., Mgr. Eliška Vallová 
Právnička MsÚ:     JUDr. Jana Nemcová 
Riaditelia mestských podnikov:  Anna Holá, riaditeľka MsBP Nová Baňa,  

Víťazoslav Chrappa, konateľ MsL Nová Baňa 
Jozef Šipikal, v zastúpení TS mesta Nová Baňa 

Riaditelia školských zariadení: Mgr. Mária Považanová, riaditeľka ZŠ J. Zemana, Nová 
     Baňa – ospr. 
     Mgr. Marta Urdová, riaditeľka ZUŠ Nová Baňa – ospr.  
     Mgr. Tatiana Polcová, v zastúpení CVČ Nová Baňa 

    Eva Koštialová, riaditeľka MŠ Nábrežná Nová Baňa  
  Jozefína Ďurinová, riaditeľka  MŠ Kolibská, Nová Baňa 

Janka Zimová, riaditeľka MŠ Kalvárska, Nová Baňa  
Bronislava Šályová, riaditeľka MŠ Štúrova,  Nová Baňa 

Prizvaní:                                             Ing. Jana Šeclová – oddelenie VŽPaSM na MsÚ N. Baňa 
                                                    

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Novej Bani otvoril a viedol Mgr. Ján Havran, 
primátor mesta. Zasadnutie bolo zvolané v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení.  

Pretože bola prítomná nadpolovičná väčšina poslancov Mestského zastupiteľstva, Mestské 
zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Marta Müllerová, 
poslanci zvolili za overovateľov zápisnice Jozefa Barniaka a Vieru Hudecovú. Do návrhovej 
komisie Katarínu Štrbovú, Ing. arch. Jána Kôpku a Mgr. Branislava Pirháča. Do pracovného 
predsedníctva Juraja Búryho.  

 

Hlasovanie o návrhovej komisii, overovateľoch zápisnice, pracovnom predsedníctve: 
 
Hlasovanie č. 1:  
prítomní - 13 
za -  13 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč,  Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko, Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, 
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti - 0  
zdržal sa - 0 
nehlasoval - 0   

 



 
Na rokovanie bol predložený nasledovný program: 

 
O t v o r e n i e 

1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Správa  z kontroly hlavnej kontrolórky mesta Nová Baňa  

3. Proces zlúčenia materských škôl v meste Nová Baňa do jedného právneho subjektu 

Materská škola, Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa od 1.1.2012 

4. Záväzok mesta Nová Baňa k poskytnutiu dotácie na koncept územného plánu 

5. Návrh zmluvy o prevádzkovaní zariadenia na čistenie pozemných komunikácií 

v meste Nová Baňa 

6. Majetkové veci 

7. Rôzne 

8.  Diskusia 

Z á v e r 
 
Mgr.J.Havran  – Do programu dopĺňam bod pod č. 3 v znení: Zmena riaditeľa Technických 
služieb mesta Nová Baňa.  
 
Hlasovanie o doplnení bodu č. 3: Zmena riaditeľa Technických služieb mesta Nová Baňa 
do programu MsZ. 
 
Hlasovanie č. 2: 
prítomní - 13 
za -  11 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. arch. Ján 
Kôpka, Maroš Marko,  Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč,  Katarína Štrbová, Anton 
Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0 
zdržal sa -  2 (Juraj Búry, Ing. Jozef  Štrba) 
nehlasoval – 0 
 

 

Hlasovanie o programe ako celku: 
 

Hlasovanie č. 3: 
prítomní - 13 
za -  13 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč,  Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko, Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, 
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti - 0  
zdržal sa - 0 
nehlasoval - 0   
 

 

 



1. Kontrola plnenia uznesení 
 

Predkladateľkou a spracovateľkou daného bodu je Ing. Mgr. Eliška Vallová, hlavná 
kontrolórka mesta Nová Baňa. K danému bodu boli materiály zaslané vopred. 

Kontrola plnenia uznesení 
 

V zmysle uznesenia MsZ v Novej Bani  č. 32/2010 predkladám MsZ kontrolu plnenia 
uznesení prijatých na MsZ konanom dňa 25. 08. 2011  
 
U z n e s e n i e   č. 89/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 90/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 91/2011  
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 92/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 93/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 94/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 95/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 96/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 97/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 98/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
U z n e s e n i e   č. 99/2011 
-   splnené prijatím uznesenia, zaslané vyrozumenie o rozhodnutí 
 
U z n e s e n i e   č. 100/2011 
-  uznesenie splnené, kúpna zmluva uzatvorená, podaný návrh na vklad na kataster 
 
U z n e s e n i e   č. 101/2011 
-  uznesenie splnené, zaslané vyrozumenie o rozhodnutí 
 
U z n e s e n i e   č. 102/2011 



-  uznesenie splnené, list poslaný (rozhodnutie MsZ o neschválení odpredaja ani nájmu 
nehnuteľnosti) 
 
U z n e s e n i e   č. 103/2011 
- uznesenie nesplnené, Nájomná zmluva medzi prenajímateľom Technické služby mesta Nová 
Baňa a nájomcom Občianskym združením Mestský futbalový klub nepodpísaná 
 
U z n e s e n i e   č. 104/2011 
- splnené prijatím uznesenia 
 
 
Ing.Mgr.E.Vallová  – Všetky uznesenia boli splnené, okrem uznesenia č. 103/2011. 
 
Mgr.J.Havran  – Čo sa týka uznesenia, ktoré nebolo splnené, prebiehajú rokovania, aby boli 
„dotiahnuté“ všetky detaily týkajúce sa nájomnej zmluvy.  
 

U z n e s e n i e   č. 105/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
berie na vedomie 
 
Kontrolu plnenia uznesení prijatých na MsZ konanom dňa 25.8.2011 
 
Hlasovanie č. 4:  
prítomní - 13 
za - 13  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko,  Natália Pinková,  Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba,  
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0   
zdržal sa -  0 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 

2.  Správa  z kontroly hlavnej kontrolórky mesta Nová Baňa  

 

Predkladateľkou a spracovateľkou daného bodu je Ing. Mgr. Eliška Vallová, hlavná 
kontrolórka mesta Nová Baňa. K danému bodu boli materiály zaslané vopred. 

 

Správa z vykonanej následnej finančnej kontroly  
 

 

Hk-2011/01847 
 

Na základe uznesenia Mestského zastupiteľstva Novej Bane č. 64/2011 zo dňa 23. 06. 2011 
vykonala Ing. Mgr. Eliška Vallová, hlavná kontrolórka Mesta Nová Baňa  
 



následnú finančnú kontrolu hospodárenia a zostavenia účtovnej závierky v obchodnej 
spoločnosti Mestské lesy spol. s r.o. Nová Baňa za rok 2010. 

 
 
Kontrolované obdobie:    rok 2010 
Čas vykonania NFK:     júl 2011 – august 2011   
Kontrolovaný subjekt:    Mestské lesy spol. s r.o. Nová Baňa 
 
Predmetom následnej finančnej kontroly bola kontrola dodržiavania a uplatňovania: 
- zákona č. 513/1991 Z.z. – Obchodný zákonník v z.n.p. 
- zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v z.n.p. (ďalej len „zákon o účtovníctve“) 
- zákona č. 595/2003 Z.z. o daniach z príjmov  v z.n.p. 
- zákona č. 152/1994 Z.z.. o sociálnom fonde a o zmene a doplnení zákona č. 286/1992 Zb. 
o daniach z príjmov v z.n.p. (ďalej len „zákon o sociálnom fonde“)  
- Opatrenia MF SR zo 16. decembra 2002 č. 23054/2002-92, ktorým sa ustanovujú 
podrobnosti o postupoch účtovania a rámcovej účtovej osnove pre podnikateľov účtujúcich 
v sústave podvojného účtovníctva (ďalej len „Opatrenie o postupoch účtovania“) 
- Opatrenie MF SR z 31. marca 2003 č. 4455/2003-92, ktorým sa ustanovujú podrobnosti 
o usporiadaní, označovaní a obsahovom vymedzení položiek individuálnej účtovnej závierky 
a rozsahu údajov určených z individuálnej účtovnej závierky na zverejnenie pre podnikateľov 
účtujúcich v sústave podvojného účtovníctva (ďalej len „Opatrenie o účtovnej závierke“) 
 
Účelom následnej finančnej kontroly bolo: 
- overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými 
právnymi predpismi a vnútornými aktmi riadenia, 
- preveriť či bola účtovná závierka v kontrolovanom subjekte zostavená v súlade so 
všeobecne záväznými právnymi predpismi.  
 
Skontrolovaná bola zakladateľská listina, smernice spoločnosti platné v roku 2010, vybrané 
zmluvy spoločnosti platné v roku 2010, vybrané účtovné doklady, účtovná  závierka za rok 
2010 (Súvaha, Výkaz ziskov a strát, Poznámky), účtovná závierka za rok 2009 (nadväznosť 
účtovnej závierky za rok 2010 s účtovnou závierkou za rok 2009), karty dlhodobého majetku, 
protokoly o zaradení, dlhodobého majetku do užívania, kolektívna zmluva MsL spol. s r.o. 
Nová Baňa za rok 2010.  
 
Spoločnosť bola založená zakladateľskou listinou vyhotovenou vo forme notárskej zápisnice 
č. NZ 20/93 Kp zo dňa 17. 03. 1993 podľa § 57 a 105 zák. č. 513/1991 Zb. – Obchodný 
zákonník. Deň zápisu do obchodného registra bol 28. 06. 1993. 
 
Mesto Nová Baňa je jediným spoločníkom tejto spoločnosti, teda má v nej 100% majetkovú 
účasť. 
 
Spoločnosť má tieto orgány: konateľ, valné zhromaždenie, dozorná rada. Spoločnosť má 
jedného konateľa, ktorým je v čase výkonu kontroly p. Víťazoslav Chrappa. Konateľom 
v roku 2010 bol Bc. Stanislav Maruška. Valné zhromaždenie – jediný spoločník  Mesto Nová 
Baňa. 
 

Účelom následnej finančnej kontroly bolo overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností 
a ich súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi a vnútornými aktmi riadenia, 



a súčasne overiť, či bola účtovná závierka zostavená v súlade so všeobecne záväznými 
právnymi predpismi. 
 

Kontrolou bolo zistené: 
 
I. Smernice platné v roku 2010 
 
1. Všetky smernice sú založené v jednom spoločnom obale, bez toho, aby bolo z nich 
zrejmé, ktoré sú platné, a ktoré sú potrebné zaradiť do „archívu“. K jednotlivým smerniciam 
sú vypracované dodatky, ktoré sa nenachádzajú pri sebe, t.j. musí sa hľadať, čo je najnovšie, 
čo platí a čo už nie. 
 
2. Medzi smernice, ktoré sú už neaktuálne patria: 
- Organizačný poriadok z 20. 11. 1996 
- Smernica o tvorbe a použití sociálneho fondu z 1.1.2000 
- Smernica o cestovných náhradách z 1.1.1997 
- Smernica o poskytovaní záloh z 23. 2. 1998 
 
3.  Smernica o odpisovaní majetku 
V prvom odseku je uvedený § 6 ods. 11, ale nie je tam uvedený zákon, z ktorého je daný 
paragraf vybraný.  
 
4.  Smernica o stravovaní 
Rozdelenie financovania stravných lístkov – bolo by vhodné, aby bolo rozdelené nielen 
číselne (sumou), ale aj percentuálne a s odvolaním sa na príslušné zákony, podľa ktorých to 
rozdelenie financovania stravného lístka vzniklo. Ku smernici je vypracovaných 10 dodatkov.  
 
II. Zmluvy platné v roku 2010 
 
1. Pri jednej zmluve o dielo o vykonaní prác v autodoprave drevnej hmoty chýba podpis 
zhotoviteľa prác. 
 

III. Ú čtovné doklady za rok 2010 
 

Účtovný doklad je podľa ustanovenia § 10 zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve 
v z.n.p. preukázateľný účtovný záznam, ktorý musí obsahovať predpísané náležitosti 
účtovného dokladu, ktorými sú: 
- slovné a číselné označenie účtovného dokladu, ktoré má vyjadrovať charakter hospodárskej 
operácie (napr. príjmový pokladničný doklad, došlá faktúra, ...), 
- obsah účtovného prípadu a označenie jeho účastníkov – text opisu účtovného prípadu by mal 
byť totožný s textovou časťou účtovného zápisu. Ak je to nutné, je potrebné prikladať 
k účtovným dokladom aj iné doklady, ktoré opisujú účtovný prípad, 
- peňažnú sumu alebo údaj o cene za mernú jednotku a vyjadrenie množstva, 
- dátum vyhotovenia účtovného dokladu, 
- dátum uskutočnenia účtovného prípadu, ak nie je zhodný s dátumom vyhotovenia, 
- podpisový záznam osoby zodpovednej za účtovný prípad v účtovnej jednotke a podpisový 
záznam osoby  zodpovednej  za  jeho zaúčtovanie. Podpisovým záznamom sa rozumie podľa 
§ 32 ods. 3 zákona o účtovníctve účtovný záznam, ktorého obsahom je vlastnoručný podpis 
alebo obdobný preukázateľný účtovný záznam nahrádzajúci vlastnoručný podpis v technickej 



forme (elektronický podpis). Na obidve formy podpisového záznamu sa prihliada rovnako 
a obidve sa môžu použiť na mieste, kde sa vyznačuje vlastnoručný podpis, 
- označenie účtov, na ktorých sa účtovný prípad zaúčtuje, tzn. označenie účtovného predpisu. 
 
Došlé faktúry v roku 2010 
 Všetky faktúry boli doručené na základe uzatvorenej zmluvy medzi oboma stranami 
alebo na základe objednávky zo strany MsL s.r.o. 
 

1. Preddavkové zálohové faktúry neboli účtované v súlade so zákonom o účtovníctve 
a Opatrením o postupoch účtovania. 
 
2. Platobný výmer mesta Nová Baňa za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
bol zaevidovaný a účtovaný ako faktúra. Vzniklo tým porušenie zákona o účtovníctve 
a Opatrenia o postupoch účtovania.  
 
3. Likvidačné listy – účtovacie predpisy k došlým faktúram boli do 18. 06. 2010 
neaktuálne. Namiesto meny EUR tam stále figurovala mena Kčs.    
 
4. Jedna došlá faktúra je zaevidovaná bez akejkoľvek objednávky, resp. zmluvy. Keďže 
sa jedná o faktúru za dopravu, chýba doložený záznam o prevádzke vozidla. 
 
Vystavené faktúry v roku 2010 
1. Pri všetkých vystavených faktúrach chýbajú účtovacie predpisy. Je tým porušený 
zákon o účtovníctve § 10 – Náležitosti účtovného dokladu. 
 
Príjmové pokladničné doklady, výdavkové pokladničné doklady v roku 2010 
 Pri týchto účtovných dokladoch neboli zistené nedostatky. 
 
Výpisy z bankového účtu 
 Účtovná jednotka MsL s.r.o. vedie tri druhy bankových účtov – bežný podnikateľský, 
účet sociálneho fondu a účet rezervného fondu. 
 
1. Na účte sociálneho fondu bolo použité nesprávne účtovanie o sociálnom fonde. Neboli 
dodržané postupy účtovania.  
Interné účtovné doklady 
1. Porušenie zákona o účtovníctve § 34 Oprava účtovného záznamu. Pri interných 
účtovných dokladoch  nebola dodržaná formálna úprava – škrtanie, prepisovanie, bielenie 
pôvodných zápisov.  
 
2. Porušenie zákona o účtovníctve § 6 – Účtovná jednotka je povinná doložiť účtovné 
prípady účtovnými dokladmi. Niektoré interné doklady sú zaúčtované a vytvorené bez 
doloženia podkladov z účtovníctva (napr. chýbajúce doklady – poistenie majetku, spotreba 
cenín, stravných lístkov, opravy faktúr...), resp. chýba poznámka, kde podklad k príslušnému 
internému dokladu nájdeme (napr. mzdy, preddavky cestnej dane, plán odpisov, ...). 
 
3. Vybrané interné účtovné doklady neboli zaúčtované v súlade so zákonom 
o účtovníctve a opatrením o postupoch účtovania – účtovanie miezd (namiesto účtu 331 – 
Zamestnanci používa účtovná jednotka účet 325 – Ostatné záväzky), účtovanie cestnej dane 
(namiesto účtu 345 – Ostatné dane a poplatky používa účtovná jednotka opäť účet 325 – 
Ostatné záväzky, pričom Opatrenie o postupoch účtovania hovorí, že na účte 325 – Ostatné 



záväzky sa účtujú ostatné krátkodobé záväzky z obchodných vzťahov, napr. odberateľmi 
uplatnené reklamácie, záväzok voči obchodnému partnerovi, ktorý preberá záručné záväzky 
za predané výkony).  
 
4. Porušenie účtovania v časovom, chronologickom poradí. Interné účtovné doklady č. 
9031 a 9032 boli vytvorené o mesiac neskôr oproti dokladu č. 9033. Nedodržanie § 10 ods. 2 
zákona o účtovníctve – Účtovná jednotka je povinná vyhotoviť účtovný doklad bez 
zbytočného odkladu po zistení skutočnosti, ktorá sa ním preukazuje, a to tak, aby bolo možno 
určiť obsah každého jednotlivého účtovného prípadu.  
 
5. Niektoré čísla interných účtovných dokladov chýbajú, sú vynechané, resp. nie sú 
založené pri ostatných interných dokladoch v čase kontroly, nakoľko som si vyžiadala 
kompletnú a úplnú účtovnú dokumentáciu (č. 9008, 9025, 9029, 9047).  
 
IV. Účtovanie sociálneho fondu 
 
 Pri účtovaní sociálneho fondu bol porušený zákon č. 152/1994 Z.z. o sociálnom fonde 
v znení neskorších predpisov. 
 
1. Z účtu sociálneho fondu bolo dňa 13. 09. 2010 vybratých 1000,- EUR, ktoré boli 
použité na spoločný výlet zamestnancov – regenerácia sily. Bolo použité nesprávne účtovanie 
– porušenie zákona o účtovníctve a Opatrenia o postupoch účtovania. Účtovné doklady neboli 
doložené k výberu z bankového účtu. Nebol zaúčtovaný výber z účtu a príjem do pokladne, 
ale len priamy úbytok z účtu sociálneho fondu. Okrem nesprávneho účtovania je ďalším 
nedostatkom najmä to, že doklady k použitiu finančných prostriedkov na výlet predstavujú 
sumu 713,86 EUR, t.j. 286,14 EUR vybrali z účtu sociálneho fondu neoprávnene.  
 
2. Ďalšie porušenie bolo 08. 12. 2010, kedy bolo použitých 450,- EUR ako vianočný 
príspevok  pre  zamestnancov  vo  výplatách  za 11/2010.  Podľa  zákona  o sociálnom fonde 
č. 152/1994 Z.z. v z.n.p. § 7 Použitie sociálneho fondu ods. 8 – Zamestnávateľ nesmie 
poskytovať príspevok z fondu na účely odmeňovania za prácu. Tieto finančné prostriedky boli 
zamestnancom vyplatené neoprávnene, pretože neboli použité v súlade so zákonom 
o sociálnom fonde § 7 Použitie fondu.  
 
3. V kolektívnej zmluve na rok 2010, časť V Starostlivosť o zamestnancov čl. 56 je 
napísané: „Rozpočet sociálneho fondu a Zásady pre jeho použitie sú prílohou PKZ na rok 
2009. Zamestnávateľ nesmie použiť prostriedky fondu na iné účely ako je dohodnuté 
v zásadách o použití fondu a nesmie zastaviť čerpanie fondu.“ Žiadna príloha k PKZ mi počas 
výkonu kontroly nebola predložená, t.j. čerpanie fondu som nemala s čím porovnať.  
 

V. Účtovná závierka za rok 2010 
 
 Podľa zákona o účtovníctve § 17 je účtovná závierka štruktúrovaná prezentácia 
skutočností, ktoré sú predmetom účtovníctva, poskytovaná osobám, ktoré tieto informácie 
využívajú. 
 
Účtovná závierka obsahuje všeobecné náležitosti: 
a) obchodné meno alebo názov účtovnej jednotky, právnické osoby uvedú sídlo, 
b) identifikačné číslo, ak oh má účtovná jednotka pridelené, 
c) deň, ku ktorému sa zostavuje, 



d) deň jej zostavenia, 
e) obdobie, za ktoré sa zostavuje, 
f) podpisový záznam štatutárneho orgánu alebo člena štatutárneho orgánu účtovnej jednotky 
alebo podpisový záznam osoby zodpovednej za jej zostavenie a osoby zodpovednej za 
vedenie účtovníctva. 
 
Všetky všeobecné náležitosti boli v účtovnej závierke dodržané. 
 
Okrem všeobecných náležitostí obsahuje aj tieto súčasti: 
a) súvahu, 
b) výkaz ziskov a strát, 
c) poznámky. 
 
Pri formálnej kontrole výkazov neboli zistené žiadne nedostatky. Rovnako neboli zistené 
nedostatky pri kontrole bilančnej kontinuity výkazov Súvaha a Výkaz ziskov a strát, a pri 
vecnej kontrole výkazov Súvaha a Výkaz ziskov a strát. 
 
Pri kontrole výkazu Poznámky som postupovala v zmysle zákona o účtovníctve a Opatrenia 
MF SR č. 4455/2003-92 – Opatrenie o účtovnej závierke. Toto opatrenie uvádza, že 
Poznámky sa zostavujú tak, aby informácie v nich boli užitočné, významné, zrozumiteľné, 
porovnateľné a spoľahlivé. Informácie v Poznámkach sa uvádzajú za bežné účtovné obdobie 
a za bezprostredne predchádzajúce účtovné obdobie, ak v tomto opatrení nie je ustanovené 
inak.  
 

Zistené nedostatky pri kontrole výkazu Poznámky 
 
1.  Poznámky by mali obsahovať informácie o údajoch vykázaných na strane aktív 
súvahy – dlhodobý hmotný a dlhodobý nehmotný majetok – spôsob a výška poistenia majetku 
- v Poznámkach popísané neprehľadne – uvedená len celková výška poistenia bez konkrétnej 
sumy za jednotlivý majetok.  
 
2. Poznámky by mali obsahovať informácie o údajoch vykázaných na strane pasív 
súvahy: 
a)  rozdelenie účtovného zisku vykázaného v predchádzajúcom účtovnom období - chýba 
b)  jednotlivé druhy rezerv za bežné účtovné obdobie s uvedením ich stavu na začiatku 
bežného účtovného obdobia, ich tvorba, použitie, zrušenie počas bežného účtovného obdobia, 
ich stav na konci účtovného obdobia, pričom sa uvedie predpokladaný rok použitia rezerv – 
chýba komplexné členenie rezerv s vyčíslením jednotlivých súm, čerpaním.  
 
3. Poznámky majú obsahovať časti o Výnosoch a Nákladoch, ktoré účtovnej jednotke 
v bežnom účtovnom období vznikli. Obidve tieto časti sú vynechané. 
 
4. V Poznámkach by mala byť tiež spomenutá časť o príjmoch a výhodách členov 
štatutárnych orgánov, dozorných orgánov a iných orgánov účtovnej jednotky. Uvádza sa suma 
peňažných príjmov a hodnota nepeňažných príjmov členov orgánov účtovnej jednotky 
v bežnom účtovnom období, pričom sa uvádzajú údaje samostatne za každý orgán – chýba. 
 
5. Ďalšia časť, ktorá v Poznámkach chýba je časť o ekonomických vzťahoch účtovnej 
jednotky a spriaznených osôb. Má byť uvedený zoznam obchodov, ktoré sa uskutočnili medzi 
účtovnou jednotkou a spriaznenými osobami – napr. Technické služby mesta Nová Baňa.  



 
6. Posledná časť, ktorá v Poznámkach chýba je časť o skutočnostiach, ktoré nastali po 
dni, ku ktorému sa zostavuje účtovná závierka do dňa zostavenia účtovnej závierky. 
Daňovému úradu Nová Baňa bola účtovná závierka odovzdaná 23. marca 2011. Dňa 15. 02. 
2011 boli podľa Uznesenia MsZ Nová Baňa č. 17/2011 schválení noví členovia dozornej rady 
Mestských lesov s.r.o. Nová Baňa. Tieto skutočnosti mali byť v Poznámkach uvedené.  
 

Aj keď formálna úprava výkazu Poznámky nie je jednoznačne zákonom alebo opatrením 
určená, musím konštatovať, že Poznámky účtovnej jednotky Mestské lesy s.r.o. Nová Baňa za 
rok 2010 sú veľmi neprehľadné. Jednotlivé informácie v nich na seba nenadväzujú. Podľa 
môjho názoru nebolo dodržané Opatrenie MF SR o účtovnej závierke, pretože informácie 
v Poznámkach nie sú užitočné a významné. Podľa § 18 ods. 5 zákona o účtovníctve sa 
v Poznámkach uvádzajú informácie, ktoré vysvetľujú a dopĺňajú údaje v súvahe a výkaze 
ziskov a strát, prípadne ďalšie výkazy a údaje, ktoré ich vysvetľujú a dopĺňajú. V tomto 
prípade to nebolo celkom naplnené.  
 

Záver 
 
Kontrolný orgán na základe výsledkov kontroly uvedených v správe o výsledku kontroly 
uložil kontrolovanému subjektu povinnosť prijať v termíne do 01. 10. 2011 konkrétne 
opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov a ich príčin, určiť zamestnancov 
zodpovedných za nedostatky zistené kontrolou a uplatniť voči nim opatrenia podľa 
osobitných predpisov. 
 

Prijaté opatrenia 
 
1. Podstatná časť nedostatkov vyplývala z náplne práce predchádzajúcej ekonómky. 
K nedostatkom k účtovaniu interných dokladov, k smerniciam, k sociálnemu fondu sa preto 
nemožno vyjadriť. Pracovníčka (ekonómka) skončila pracovný pomer k 31.07.2011. 
Podstatnú časť mesiaca čerpala dovolenku. Preberajúca zamestnankyňa prevzala len doklady, 
nebola oboznámená s postupom účtovania (účtovnými dokladmi). Chýbajúce účtovné 
doklady k interným dokladom budú postupne dopĺňané, v rámci možností, popri hlavnej 
náplni práce.  
 
2. Preddavkové zálohové faktúry – po upozornení na nesprávny spôsob účtovania sa zmenil 
spôsob účtovania týchto faktúr. 
 
3. Došlá faktúra č. 79 – platobný výmer. Pri nasledujúcom platobnom výmere sa bude 
postupovať tak, že sa nebude evidovať ako došlá faktúra ale interný doklad. 
4. Došlá faktúra – chýbajúci podklad k faktúre. Majiteľ firmy bol opätovne upozornený na 
doloženie chýbajúceho dokladu. Bolo prisľúbené, že urobí nápravu a doklad doloží. 
 
5. Vystavené faktúry a účtovacie predpisy – na všetkých odberateľských faktúrach za rok 
2010 figuruje pečiatka firmy s účtovacími predpismi.  
 
6. Likvidačné listy – likvidačné listy sú aktuálne, opravené, všade figuruje mena EUR.  
 
7. Účtovná závierka – výkaz Poznámky – Poznámky v nasledujúcom účtovnom období (za 
rok 2011 - trvalo) sa zostavia tak, aby informácie v nich boli užitočné, významné, 
zrozumiteľné, porovnateľné a spoľahlivé. 
 



8. Neaktuálne a neúplné smernice budú postupne opravované do 01.01.2012, tak ako bolo 
dohodnuté pri prerokovaní správy.  
 
9. Opatrenia podľa osobitného predpisu voči zodpovedným zamestnancom za nedostatky 
zistené finančnou kontrolou – nedostatky zistené pri kontrole, ktoré spôsobila bývalá 
zamestnankyňa – nie je možné vyvodiť opatrenia, keďže už nie je v pracovnom pomere. 
Poukázané nedostatky spôsobené súčasnou zamestnankyňou sú odstránené. Vzhľadom 
k tomu, že jej nedostatky nespôsobili finančnú stratu pre spoločnosť, nevyvodzujú sa voči nej 
žiadne opatrenia podľa osobitného predpisu.  
 

Pre MsZ  07. októbra 2011  
 

Ing. Mgr. Eliška Vallová, v.r. 
            hlavná kontrolórka 
             mesta Nová Baňa 
 
 
 
Ing.Mgr.E.Vallová  – Kontrola hospodárenia a zostavenia účtovnej závierky v obchodnej 
spoločnosti Mestské lesy, s.r.o. za rok 2010 bola vykonaná v mesiacoch júl  a august 2011. 
Účelom tejto kontroly bolo overiť objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so 
všeobecne záväznými právnymi predpismi. Boli zistené tieto nedostatky: niektoré smernice 
spoločnosti sú neaktuálne, neúplné a neroztriedené; viaceré pochybenia boli pri účtovaní 
došlých faktúr, bol porušený zákon o účtovníctve a opatrenia MF SR. Pri účtovaní  interných 
účtovných dokladov bol porušený zákon o účtovníctve, pri účtovaní sociálneho fondu bolo 
porušených viacero zákonov a pri účtovnej závierke boli zistené nedostatky vo výkaze 
Poznámky. Tieto údaje neboli úplné a porovnateľné s predchádzajúcim účtovným obdobím, 
rovnako aj tu bol porušený zákon o účtovníctve a opatrenie MF SR. Na základe zistených 
nedostatkov mal kontrolovaný subjekt prijaté opatrenia  na odstránenie nedostatkov. Niektoré 
nedostatky boli už do dnešného dňa opravené a odstránené a na ďalších sa ešte stále pracuje.  
 
J.Barniak  -  Chcem sa spýtať pani kontrolórky, ktoré zistené porušenia boli najzávažnejšie?  
 
Ing.Mgr.E.Vallová  – Podľa môjho názoru pri sociálnom fonde boli FP čerpané neoprávnene. 
Ostatné zistené nedostatky sú bežné, ktoré sa dajú v účtovníctve opraviť. Je potrebné spraviť 
viacero náprav. Zatiaľ sme s pánom primátorom nenašli celkom správne riešenie, nakoľko 
tieto FP je potrebné vrátiť späť do spoločnosti. Je potrebné nájsť riešenie, odkiaľ ich vlastne 
vziať.  
 
J.Barniak  – Vieme konkrétne, ktoré osoby spravili tie chyby? 
 
Ing.Mgr.E.Vallová  – Za celú organizáciu je zodpovedný konateľ, ktorý podpisuje aj účtovnú 
závierku. 
 
J.Búry -  Sú tam veci, ktoré sa porušovali dlhšiu dobu, prečo sa na to prišlo až teraz? 
 
Ing.Mgr.E.Vallová  – Ja som to zistila vlastne touto kontrolou.  
 



U z n e s e n i e   č. 106/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
berie na vedomie  
 
Správu z kontroly hospodárenia a zostavenia účtovnej závierky v obchodnej spoločnosti 
Mestské lesy, spol. s r.o., Nová Baňa za rok 2010 

 
Hlasovanie č. 5: 
prítomní - 13 
za - 13  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry,  Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko, Natália Pinková,  Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba,  
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0   
zdržal sa -  0 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 
 

3. Zmena riaditeľa Technických služieb mesta Nová Baňa  
 

 

Predkladateľom bodu je Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
a spracovateľkou Mgr. Ľudmila Rajnohová, vedúca správneho oddelenia na Mestskom úrade 
v Novej Bani. K danému bodu boli materiály predložené dodatočne na dnešnom zasadnutí 
MsZ. 

 

D ô v o d o v á    s p r á v a 
 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, mestské 
zastupiteľstvo rozhoduje o základných  otázkach života obce a najmä je mu vyhradené podľa 
§ 11 ods. 4 písm. 1, zriaďovať, zrušovať a kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie 
mesta a na návrh primátora vymenúvať a odvolávať ich vedúcich (riaditeľov), zakladať 
a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich 
štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej 
osobe. Na základe  uvedeného primátor mesta predkladá odvolanie doterajšieho riaditeľa 
z funkcie riaditeľa TS a menovanie nového riaditeľa do funkcie riaditeľa TS.  
 
 
 
Mgr.J.Havran  – Bol Vám predložený materiál, v ktorom v zmysle zákona o obecnom 
zriadení je možné, aby primátor navrhoval riaditeľov organizácií zriadených mestom. Ja som 
sa rozhodol, že túto kompetenciu využijem vzhľadom na to, že organizácia Technické služby 
mesta Nová Baňa je príspevkovou organizáciou mesta. Dôvodom bolo, že dlhodobo 
hospodári spôsobom, ktorý odčerpáva prostriedky z rozpočtu mesta Nová Baňa. Mám 
výhrady voči fungovaniu organizácie, práci, ktorú technické služby odvádzajú v prospech 
mesta a obyvateľov nášho mesta, preto som sa rozhodol učiniť túto zmenu. Navrhujem zmenu 
riaditeľa aj vzhľadom na skutočnosť, že pán riaditeľ je dlhodobo PN a nie je vôbec zrejmé, 
kedy sa vráti do práce. Mám úplne odlišnú predstavu o tom, akým spôsobom by mala táto 



organizácia fungovať a koľko finančne by mala mesto stáť. Mám úplne inú predstavu o tom,  
ako by zamestnanci mali pracovať a ako by mal vyzerať priestor technických služieb. Som 
presvedčený, že v osobe nového riaditeľa sa tieto zmeny dostavia a organizácia, ktorá má 
priamo dopad na kvalitu poskytovania služieb občanom sa zmení a s tou zmenou príde rad 
pozitív, ktoré budeme všetci vnímať. S kandidátom sa mali poslanci možnosť stretnúť, bol im 
predstavený a tak isto im povedal predstavu o tom, ako by mali fungovať technické služby.  
 
Ing.J.Štrba -  Uvítal by som, keby na túto funkciu bolo výberové konanie a takisto tento 
materiál mohol byť predložený v materiáloch, ktoré sme dostali domov, nebolo dôvodom 
dávať ho dnes, priamo na zasadnutí.  
 
Mgr.J.Havran – Čo sa týka výberového konania, bol som členom komisie, keď sa vyberal 
predchádzajúci pán riaditeľ, nie som úplne presvedčený o tom, že takéto komisie a takéto 
výbery majú nejaký extra zmysel, pretože členovia komisie nemajú dostatočný čas na to, aby 
sa zistili a spoznali predstavy kandidátov. Čo sa týka materiálu, môže to tak byť, len ja som 
mal ešte včera stretnutie so súčasným pánom riaditeľom, na základe ktorého som sa 
rozhodoval, či tento materiál dám alebo nedám do dnešného MsZ. Nemám dôvod nejakým 
spôsobom to skrývať, mal som stretnutie aj s poslancami, Ty si sa ho pán poslanec 
nezúčastnil.  
 
J.Búry - Pani právnička postupujeme správne, keď je terajší pán riaditeľ PN? 
 
JUDr.J.Nemcová – Zákonník práce nerieši takúto vec, rieši len skončenie pracovného 
pomeru pri odvolaní z funkcie, čiže buď výpoveď alebo dohoda o skončení pracovného 
pomeru. Toto odvolanie z funkcie je len predpokladom na uskutočňovanie jeho funkcie, nie je 
samotným skončením pracovného pomeru. Pracovný pomer nie je možné ukončiť počas PN, 
tam sa vzťahuje zákaz výpovede podľa § 64 ZP. Teraz je riešené len odvolanie z funkcie a 
odvolaním z funkcie sa jeho pracovný pomer nekončí. Potom sa bude riešiť možnosť jeho 
ďalšieho zaradenia v tejto organizácii, čiže ponuky vhodnej práce, pokiaľ sa chcú využiť jeho 
ďalšie skúsenosti v tejto organizácii.  
 
Mgr.J.Havran  – My riešime funkciu riaditeľa organizácie mesta, to znamená, že pracovný 
pomer s pánom riaditeľom sa nekončí. 
 
N.Pinková -  Výberová komisia, to bol zbytočný medzičlánok, pretože riaditeľov organizácii 
riadených mestom schvaľuje mestské zastupiteľstvo.  
 
Mgr.J.Havran  – Primátor nie je povinný akceptovať výsledok výberovej komisie, v tomto 
prípade sme ten článok vynechali.  
 
P.Forgáč – Keby sme ako výberová komisia vybrali nejakého adepta a Ty ho neschváliš, aký 
je potom ďalší postup? 
 
Mgr.J.Havran – Taký ako som hovoril.  
 
Ing.arch.J.Kôpka – Ja som predpokladal, že pán Bakoš sem príde, aby sme sa ho mohli 
opýtať na jeho predstavy fungovania technických služieb. Čo sa týka manažovania, myslím si, 
že je odborník. Pýtal som sa ale na jeho názory v práci, tam kde robil a veľa ľudí ho chváli, 
ale aj haní. Väčšina ľudí je ale tých, čo ho hania. Preto by som bol rád, keby tu dnes bol, aby 
som sa ho mohol  opýtať na tie veci, čo nám povedal, keď sme sa stretli.  



Mgr.J.Havran  – Ja som toto stretnutie, pri ktorom ste sa s ním stretli, zorganizoval z toho 
dôvodu, aby ste mali možnosť sa ho opýtať a na základe toho čo povie sa rozhodnúť, či 
budete za neho hlasovať. Nie som o tom presvedčený, či je potrebné verejné vysvetľovanie 
a myslím si, že na tom stretnutí si dostal odpovede na otázky, pokiaľ si teda nejaké dal.  
 
Ing.arch.J.Kôpka - Je to pracovný pomer na dobu určitú alebo neurčitú? Čo urobíme 
v prípade, ak výsledky nebudú uspokojivé, čiže adekvátne?  
 
Mgr.J.Havran  – Zatiaľ sú to hypotézy, myslím si, že treba počkať, ako sa pán riaditeľ ujme 
funkcie. Ja mu svoju predstavu poviem a predpokladám, že mu ju poviete aj Vy, ako poslanci. 
Pokiaľ sa výsledky nedostavia, pán riaditeľ bude vymenený tak isto, ako bol aj tento.  
 
Ing.J.Štrba – Chcel som povedať len toľko, že toho stretnutia som sa nezúčastnil preto, že 
som sa k SMS-ke dostal príliš neskoro. Mrzí ma to, lebo stretnutia som sa chcel zúčastniť. 
 
J.Barniak  – Vážení prítomní, za technické služby priamo zodpovedá primátor mesta 
a neviem si predstaviť, keby som ja robil nejakého manažéra, že Vy mi budete vyberať, kto 
mi bude robiť môjho majstra alebo vedúceho. Samozrejme zmenou očakávam také výsledky , 
aké sme spravili zmenou na mestských lesoch, kde sa nám to už prejavuje v tisícoch eur. 
Takéto výsledky chceme spraviť aj na technických službách. Boli sme to na technických 
službách pozrieť a je tam nehorázny neporiadok, od základnej budovy cez všetky „satelity“ , 
ktoré sme obišli. Je tam strašne veľa práce a musí  tam prísť nový manažér, ktorý tam spraví 
poriadok. Pán primátor si vybral manažéra, za ktorého si bude zodpovedať a my samozrejme 
vykonáme kontrolnú činnosť a verím, že tie výsledky sa prejavia tak isto, ako aj na mestských 
lesoch. 

U z n e s e n i e   č. 107/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
odvoláva  
 
Ing. Emila Petluša, trvalé bydlisko Dlhá lúka č. 51, 968 01  Nová Baňa z funkcie riaditeľa 
príspevkovej organizácie Technické služby mesta Nová Baňa, Dlhá lúka č. 18, 968 01  Nová 
Baňa  IČO: 00185221 dňom 31.10.2011 
a 
menuje  
 
Františka Bakoša, trvalé bydlisko Nábrežná č. 18, 968 01  Nová Baňa do funkcie riaditeľa 
príspevkovej organizácie Technické služby mesta Nová Baňa, Dlhá lúka č. 18, 968 01  Nová 
Baňa  IČO: 00185221 dňom 01.11.2011 
 

Hlasovanie č. 6 
prítomní - 13 
za - 8  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Peter Forgáč, Viera Hudecová,    Natália Pinková, 
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 2  (Juraj Búry, Mgr. Branislav Pirháč)    
zdržal sa -  3  (Ing. arch. Ján Kôpka, Maroš Marko, Ing. Jozef Štrba) 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 



 
4. Proces zlúčenia materských škôl v meste Nová Baňa do jedného právneho subjektu 
Materská škola, Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa od 1.1.2012 
 

 

Predkladateľom bodu je Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
a spracovateľkou je Emília Štullerová, referentka pre školstvo, finančné oddelenie na 
Mestskom úrade v Novej Bani. K danému bodu boli materiály zaslané vopred. 

 

D ô v o d o v á    s p r á v a 
 

V rámci reorganizácie materských škôl v meste Nová Baňa je navrhnuté v termíne od 
01.01.2012 spojenie MŠ Nábrežná 2, MŠ Štúrova 47, MŠ Kolibská cesta 230, MŠ Kalvárska 
37, do jednej právnickej osoby Materská škola Nábrežná 2, 968 01 Nová Baňa k 1.1.2012 
s ponechaním elokovaných pracovísk v doterajších priestoroch MŠ Štúrova 47 a MŠ Kolibská 
cesta 230.  Doterajšia MŠ Kalvárska 37 zanikne v terajších priestoroch úplne, deti z MŠ 
Kalvárska spolu s pedagógmi z MŠ Kalvárska prevezme od 1.1.2012 MŠ Nábrežná 2 v Novej 
Bani. Na základe tohto zámeru musí mesto najskôr požiadať Ministerstsvo školstva 
o vyradenie MŠ Štúrova 47, ŠJ Štúrova 47, MŠ Kolibská cesta 230, ŠJ Kolibská cesta 230, 
MŠ Kalvárska cesta 37, ŠJ Kalvárska cesta 37 zo siete. Zároveň požiadať Ministerstvo 
školstva o zaradenie Školskej jedálne Štúrova 47, 968 01 Nová Baňa a ŠJ Kolibská cesta 230, 
968 01 Nová Baňa do siete ako časti MŠ Nábrežná 2, 968 01 Nová Baňa. Po schválení 
Ministerstvom školstva SR  mesto vyradené MŠ a ŠJ zruší a následne schváli zmenu 
zriaďovacej listiny MŠ Nábrežná 2, 968 01 Nová Baňa, do ktorej doplní vytvorené elokované 
pracoviská (na ul. Štúrova 47 a ul. Kolibská cesta 230, Nová Baňa) a príslušné školské 
jedálne ( ŠJ  Ul. Štúrova 47, ŠJ Ul. Kolibská cesta 230, Nová Baňa), ktoré sa stanú súčasťou 
MŠ Nábrežná.  
 Horeuvedený zámer mesta bol prerokovaný na porade s riaditeľkami MŠ Nábrežná 2,  
MŠ Štúrova 47, MŠ Kolibská cesta 230, MŠ Kalvárska cesta 37  dňa 19.9.2011, následne boli 
oboznámené s týmto zámerom rady príslušných materských škôl, ktoré dali k nemu súhlasné 
stanoviská.  
 
Mgr.J.Havran  - Bol Vám predložený materiál, ktorého cieľom je proces zlúčenia materských 
škôl v meste Nová Baňa do jedného právneho subjektu Materská škola, Nábrežná 2, Nová 
Baňa k 1. 1. 2012. Materské školstvo v  Novej Bani, je prioritou pre mňa osobne, ako 
primátora a predpokladám, že aj poslancov. Chceli by sme vytvoriť lepšie podmienky pre 
výchovu a vzdelávanie našich detí, aby boli vychovávané v pekných priestoroch a aby mali 
možnosť sa vzdelávať. Každý, kto pozná stav, v akom sa nachádzajú MŠ v našom meste, je 
určite presvedčený o tom, že je potrebné spraviť opatrenia, aby v našom rozpočte bolo 
dostatok FP na to, aby sme vytvorili vhodné prostredie pre deti obyvateľov mesta Nová Baňa. 
V súčasnosti v našom meste fungujú štyri MŠ, z ktorých 2 majú a 2 nemajú právnu 
subjektivitu. Cieľom celého procesu je zlúčiť MŠ do jedného právneho subjektu, ktorý by bol 
riadený centrálne jedným riaditeľstvom. Ostatné MŠ, t.j. MŠ na ul. Štúrovej a ul. Kolibskej by 
fungovali ako elokované pracoviská tejto MŠ. Stalo sa mi viackrát a stalo sa  mi to aj dnes, že 
mi telefonovala jedna pani, ktorá sa obrátila na moju mamu a povedala, že hádžem mladým 
ľuďom polená pod nohy a ruším škôlky. Ona má dcéru, ktorej sa podarilo po 9 rokoch 
zamestnať a nemá si kde dať dieťa. Spýtal som sa, či tu majú trvalý pobyt, povedala, že hej. 
Povedal som jej, nech sa ide spýtať pani riaditeľky, že keď žije v Novej Bani, prečo nemôže 
mať dieťa umiestnené v MŠ Novej Bani, vzhľadom na skutočnosť, že z celkového počtu 204 
detí v MŠ je 25 detí z okolitých miest a obcí. Toto je stav, ktorý je podľa mňa absolútne 



nežiadúci, a jednoducho  MŠ v meste Nová Baňa musia prioritne robiť výchovu a vzdelávanie 
pre obyvateľov mesta Nová Baňa. V súčasnosti sa každá MŠ  hrá „na vlastnom piesočku“ 
a organizuje si vlastnú činnosť, potom dôjde k tomu, že kapacity sa zaplnia, nakoľko berú deti 
aj z iných miest a obcí. Som presvedčený, že centrálnym riadením sa odstráni nezdravá  
konkurencia medzi MŠ a nebude dochádzať k tomu, že riaditeľ si bude vytypovávať rodičov, 
ktorí majú finančné prostriedky, aby podporovali MŠ a takýmto spôsobom si zabezpečia 
zariadenia škôlok. Prvoradou funkciou mesta je,  aby zabezpečilo podmienky, aby dokázalo 
vytvoriť primerané prostredie pre vzdelávanie a výchovu detí obyvateľov mesta Nová Baňa. 
Keď budú MŠ centrálne riadené, môžeme skompletizovať zoznamy a môžeme sa rozhodnúť, 
či deti, ktoré sú v našom meste majú priestor na to, aby mohli chodiť do škôlky.  Som za to, 
aby  škôlky napredovali, ale nie takýmto spôsobom, ako som hovoril. Zlúčením MŠ do 
jedného právneho subjektu ušetríme FP na mzdách a energiách. Ďalším krokom, ktorý bude 
nasledovať bude to, a verím že bude, presťahovaná  MŠ Kalvárska do priestorov MŠ ul. 
Nábrežná. V súčasnosti sú v MŠ Nábrežnej 4 triedy detí a v MŠ Kalvárskej sú 2 triedy. V MŠ 
Nábrežnej sú priestory, ktoré by mohli byť využité a nie sú využité pre ďalšie triedy, z tohto 
dôvodu tu prejednávame tento návrh. V súčasnosti je situácia zlá a mesto dopláca na tieto 
organizácie 35 tis. eur z vlastného rozpočtu. Škôlka platí ročne 20 tis. eur na plyn, technický 
a energetický stav v tejto MŠ je zlý. Táto MŠ by ale dokázala kapacitne prijať viac detí a je 
tam kuchyňa, kde sa môže variť pre viac detí. Sú tam vykurované všetky priestory, je tam MC 
Gašparko, je tam telocvičňa. Chceme vytvoriť priestor pre deti, chceme ho zlepšiť a  postupne 
upravovať  všetky MŠ, pričom MŠ Nábrežná bude prvá. V súčasnosti je vydané zadanie na 
projektovú dokumentáciu a chceli by sme získať FP buď z Ekofondu alebo SPP, pretože táto 
škôlka bude vždy vykurovaná plynom. V budúcnosti sa očakáva výzva na rekonštrukciu MŠ, 
z ktorej by sme chceli budovu MŠ zatepliť, vymeniť fasádu, okná, opraviť strechu. Minulý 
týždeň tu boli študenti z fakulty architektúry, ktorí by nám mali spracovať štúdiu riešenia 
exteriéru MŠ. Ďalej som sa stretol s rodičmi na rodičovskom združení, bol som na Školskej 
rade, ktorá odsúhlasila navrhovaný zámer mesta a bol som aj na Mestskej školskej rade. 
O navrhovaných zmenách som hovoril aj poslancami, takže som absolvoval celý „kolotoč“ 
a výsledkom bude, že toto mesto ušetrí minimálne 20 tis. eur, ktoré potom následne 
využijeme naspäť na skvalitnenie vzdelávania a výchovy v MŠ. V súčasnosti je na všetky 
zariadenia na celý rok vyčlenených 1660 eur na hračky a pomôcky a 1500 eur na interiérové 
zariadenie, čo je žalostne málo.  Nebudeme opravovať objekty, ktoré nemajú hodnotu a nie sú 
technicky zhodnotiteľné, to sa týka aj objektu MŠ Kalvárska. Nevymieňame okná ani na 
mestskom úrade, ale spravíme to najskôr v priestoroch, kde sú deti. Myslím si, že dostupnosť 
našich škôlok zostane zachovaná. Proces zmien MŠ by mal byť ukončený do 1.1.2012. Deti, 
kompletne aj s pedagógmi budú presťahované do vynovených priestorov, aj s novým 
zariadením. Deti budú v tom istom kolektíve, aj s tými istými pedagógmi, čo doteraz. To 
znamená, že nedôjde k zrušeniu žiadnej MŠ, ani k zrušeniu žiadnych pracovných miest, len 
deti budú presťahované do nových a lepších priestorov.  Dúfam, že to zvládnu rodičia, 
pedagógovia a je to akási situácia navyše aj pre mňa a ostatných a zbadáme, aké pozitíva to 
prinesie pre mesto a hlavne pre deti. Chcem Vás poprosiť, aby ste podporili tento návrh.  

V súvislosti s týmto bodom programu, bola mestskému úradu doručená petícia 
obyvateľov mesta Nová Baňa. Petíciu podpísalo 376 obyvateľov, pani hlavná kontrolórka 
petíciu prekontrolovala a zistila, že predpísané náležitosti spĺňalo 288 podpisov. Petícia bola 
doručená všetkým poslancom a bude vybavená v zmysle zákona. Týmto som chcel povedať, 
aby ste pri rozhodovaní brali na zreteľ aj túto skutočnosť.  
 
 
Znenie petície: 
 



 
 

 

 

 



 

 

Mgr.B.Pirhá č – V podstate vznikne nový  subjekt, nemala by sa aj MŠ ul. Nábrežná vyradiť 
a spätne s novými štruktúrami zaradiť ako nový právny subjekt?  
 
Mgr.J.Havran – Systém je taký, že sa nerušia všetky MŠ, ale všetky sa pričlenia k tejto 
jestvujúcej MŠ, ktorá nezaniká. 
 
Mgr.B.Pirhá č - Týka sa to ale organizačnej štruktúry subjektu. 
 
Mgr.J.Havran  – My k jestvujúcej materskej škole pričleňujeme ďalšie. Túto otázku sme 
preberali a myslím, že bola prekonzultovaná a podľa mňa je to právne v poriadku.  
 
Mgr.B.Pirhá č - Prečo sa to nerobí štandardne keď sa ukončí školský rok? 
 
Mgr.J.Havran – Neviem od čoho sa odvíja štandard, ale som presvedčený o tom, že čím skôr 
sa urobí táto zmena, tým menej to bude trápiť rodičov, deti, zamestnancov, kolektív 
a všetkých pracovníkov. Videl som to na tých stretnutiach, túto vec jednoducho netreba 
odďaľovať, aj ekonomicky to bude vyhovujúce, ale čo sa týka prepracovania materiálov,  
veľmi nie. Som presvedčený, že čím skôr sa to uskutoční, tým to bude lepšie. Žiadal som 
rodičov, že keď sa budú o tejto veci rozprávať s deťmi, prečo sa sťahujú do nových 
priestorov, aby to bolo takým spôsobom, aby ich pozitívne motivovali, že idú nových 
priestorov, kde budú nové hračky a noví  priatelia.  
 
Ing.arch.J.Kôpka - Poviem môj názor, myslím si, že tento krok je všeobecne dobrý, ale keď 
sme sa rozhodovali, kde dať moju dcéru do škôlky, MŠ Kalvárska bola MŠ č. 1. Má dobrú 
polohu, je cestou do mojej roboty, má výborné prostredie, jediné, čo nám vadilo, je samotná 
budova MŠ. To znamená, technický stav, konštrukcia budovy a priestory,  aj keď tie boli 
vynovené. V tejto škôlke vidím najväčšie rezervy v technickom riešení a v tom, že je 
zateplená nevhodným spôsobom. Čo ale s touto budovou v budúcnosti, aj keď tam už nebude 
škôlka?  Myslím, že táto budova má viac ako 50 rokov, je zateplená, ale nie je technicky 
spôsobilá na dlhodobé užívanie. Pustíme sa do jej komplexnej rekonštrukcie? Myslím si ale, 
že by stálo toľko, čo novostavba. 
 
K.Štrbová - Keďže nám bol avizovaný otvorený list, chcela som reagovať otázkami na 
rodičov a povedať si svoj názor, ale vidím, že tu dnes rodičia nie sú. Čo sa týka problému 
s tým, že sa presun uskutoční k 1. januáru a nie na konci školského roka, myslím si, že je to 
pohľad rodičov, ale myslím si, že kolektív v MŠ je vysoko profesionálny, takže keď 
pôsobenie bude pozitívne, tak aj ten presun bude určite pozitívny.  
 
N.Pinková - Chcela by som k tomu povedať, že otvorený list som dostala, ale vzhľadom 
k tomu, že predtým som svoj názor vyjadrila na Rade školy MŠ, nebudem ho teraz 
komentovať, lebo som ho nezmenila. Petíciu som dostala len teraz a je zaujímavé, že táto 
petícia by sa mala týkať v prvom rade občanov Novej Bane, ktorí by mali rozhodovať o tom, 
či táto MŠ zostane alebo nie, ale v tejto petícii máme aj občanov z okolitých obcí. Myslím si, 
že títo ľudia by mali byť z petície tiež vyčiarknutí.  
 
Mgr.J.Havran  – Myslím si, že sú to rodičia a starí rodičia, ktorí tu vyrastali a predpokladám, 
že majú právo sa obrátiť na mesto alebo na mestský úrad tak isto, ako občania nášho mesta.  
 



U z n e s e n i e   č. 108/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
schvaľuje 
 
podanie návrhov na vyradenie zo siete škôl a školských zariadení k 31.12.2011 pre 
nasledovné materské školy a zariadenia školského stravovania: 
 
- Materská škola, Štúrova 47, 968 01 Nová Baňa 
- Školská jedáleň, Štúrova 47, 96801 Nová Baňa, ako súčasť  Materskej školy, Štúrova 

47, 968 01 Nová Baňa 
- Materská škola, Kolibská cesta 230, 968 01 Nová Baňa 
- Školská jedáleň, Kolibská cesta 230, 968 01 Nová Baňa, ako súčasť Materskej školy, 

Kolibská cesta 230, 968 01 Nová Baňa 
- Materská škola, Kalvárska 37, 968 01 Nová Baňa 
- Školská jedáleň, Kalvárska 37, 968 01 Nová Baňa, ako súčasť Materskej školy, 

Kalvárska 37, 968 01 Nová Baňa 
 

Hlasovanie č. 7  
prítomní - 13 
za - 9  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Peter Forgáč, Viera Hudecová,  Ing. arch. Ján 
Kôpka, Maroš Marko,  Natália Pinková,  Katarína Štrbová, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0    
zdržal sa -  4  (Juraj Búry, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, Anton Tužinský) 
nehlasoval - 0   
- uznesenie bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e   č. 109/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
schvaľuje 
 
spojenie Materskej školy, Ul. Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa, Materskej školy, Štúrova 47, 
968 01  Nová Baňa, Materskej školy, Kolibská cesta 230, 968 01  Nová Baňa, Materskej 
školy, Kalvárska cesta 37, 968 01  Nová Baňa do jednej právnickej osoby Materská škola, 
Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa k 1.1.2012 s ponechaním elokovaných pracovísk 
v doterajších priestoroch Materskej školy, Štúrova 47, 968 01  Nová Baňa a Materskej školy, 
Kolibská cesta 230, 968 01  Nová Baňa a s presunutím prijatých detí a pedagogických 
zamestnancov Materskej školy, Kalvárska 37, 968 01 Nová Baňa do priestorov Materskej 
školy, Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa. 
 
Hlasovanie č. 8  
prítomní - 13 
za - 8  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Peter Forgáč, Viera Hudecová,  Maroš Marko,  
Natália Pinková,  Katarína Štrbová, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0   



zdržal sa -  5  (Juraj Búry,  Ing. arch. Ján Kôpka, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, 
Anton Tužinský) 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 

 

U z n e s e n i e   č. 110/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
schvaľuje  
 
podanie návrhov na zaradenie do siete škôl a školských zariadení od 1.1.2012 pre nasledovné 
zariadenia školského stravovania:  

- Školská jedáleň, Štúrova 47, 968 01  Nová Baňa ako súčasť Materskej školy, 
Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa 

- Školská jedáleň, Kolibská cesta 230, 968 01  Nová Baňa, ako súčasť Materskej 
školy, Nábrežná 2, 968 01  Nová Baňa 

 
Hlasovanie č. 9: 
prítomní - 13 
za - 10  (Jozef Barniak,  Mgr. Alica Bindová, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. arch. Ján 
Kôpka, Maroš Marko, Natália Pinková, Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol 
Tužinský) 
proti – 0   
zdržal sa -  3  (  Juraj Búry, Mgr. Branislav Pirháč,  Ing. Jozef Štrba) 
nehlasoval - 0   
- uznesenie bolo prijaté 
 

 

 

5. Záväzok mesta Nová Baňa k poskytnutiu dotácie na koncept územného plánu 
 

 

Predkladateľom bodu je Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
a spracovateľkou je Ing. Jana Šeclová, referentka na oddelení výstavby, životného prostredia 
a správy majetku na Mestskom úrade v Novej Bani. K danému bodu boli materiály zaslané 
vopred. 

 

Dôvodová správa 

Od 1.9.2011 nadobudol účinnosť Zákon č. 226/2011 Z.z. o poskytovaní dotácií na 
spracovanie územnoplánovacej dokumentácie obcí. V súčasnej dobe  sa  spracováva koncept 
územného plánu. V zmysle citovaného zákona   Mesto Nová Baňa v rozpočtovom roku 2011 
v termíne  do 15.10.2011 chce predložiť  žiadosť o poskytnutie dotácie na koncept. Jednou 
z podmienok a dokladov pre jej poskytnutie je   podľa § 4 ods.2 predloženie uznesenia MsZ 
o záväzku mesta, že proces  obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie  
potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí  dotácie medzi ministerstvom 
a mestom, čo by mesto s ohľadom na rozpracovanosť územnoplánovacej dokumentácie bez 
problémov dodržať.   



 

Ing.J.Šeclová – Vážené poslankyne, vážení poslanci, v rámci programu mestského 
zastupiteľstva Vám bol predložený pracovný materiál, týkajúci sa schválenia záväzku mesta  
Nová Baňa a v ďalšom bode zmluvy o prevádzkovaní. Zdôvodnenia  k jednotlivým 
materiálom sú uvedené v dôvodovej správe. Zákonom boli stanovené podmienky pre 
možnosť poskytnutia dotácie, zákon bol schválený len teraz, s účinnosťou od 1. septembra. 
My sme v štádiu spracovania konceptu, nie je to ešte jeho definitívna podoba, tá by mala byť 
vypracovaná v priebehu dvoch týždňov. Zmysle tohto zákona a jednotlivých paragrafov by 
sme mali tento záväzok zapracovať a schvaľovať. V zmysle zákona je predkladanie týchto 
materiálov do 15-teho októbra, čiže túto šancu by sme chceli využiť.  
 
 

U z n e s e n i e   č. 111/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
schvaľuje  
 
záväzok mesta Nová Baňa o tom, že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej 
dokumentácie potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie medzi 
ministerstvom a mestom Nová Baňa.  
 
Hlasovanie č. 10:  
prítomní - 13 
za - 13  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko,  Natália Pinková,  Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, 
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti - 0 
zdržal sa -  0 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 

 

 

6. Návrh zmluvy o prevádzkovaní zariadenia na čistenie pozemných komunikácií 
v meste Nová  Baňa 
 

 

Predkladateľom bodu je Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
a spracovateľkou je Ing. Jana Šeclová, referentka na oddelení výstavby, životného prostredia 
a správy majetku na Mestskom úrade v Novej Bani. K danému bodu boli materiály zaslané 
vopred. 

 

Dôvodová správa 

V rámci Projektu bola uzavretá dňa 25.10.2009 na základe uznesenia č. 92/2009 zo dňa 
22.10.2009  o schválení  žiadosti o nenávratný finančný príspevok, zmluva o budúcej zmluve 
o prevádzkovaní zariadenia na čistenie komunikácií. Zariadenie, ktoré pozostáva z viacerých 
technologických zariadení, je kúpené do vlastníctva mesta s tým, že ho budú prevádzkovať  
TS mesta Nová Baňa v súlade s navrhovanou  zmluvou, so  zmluvou o poskytnutí NFP 



a Všeobecnými zmluvnými podmienkami.  Prevádzkovanie nemôže trvať menej ako 5 rokov, 
jeho využívaním sa nesmie dosahovať zisk, môže sa využívať pre mesto. Výsledkom 
prevádzkovania je čistenie komunikácií v meste Nová Baňa a tým zlepšenie  kvality ovzdušia 
a skvalitnenie životného prostredia. 
 

 

Návrh zmluvy: 
 

Zmluva č.  /2011 
o prevádzkovaní čistiacej techniky pozemných komunikácií 

 
Vlastník   : Mesto Nová Baňa  
so sídlom   : Námestie slobody č. 1, 968 01 Nová Baňa 
v zastúpení    : Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
bank. spoj.    : VÚB Žiar nad Hronom 
č.ú.    : 14429422/0200 
IČO    : 00 320 897 
Mesto je zriadené z.č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 

Prevádzkovateľ  : Technické služby mesta Nová Baňa  
so sídlom   : Dlhá lúka č. 18 
v zastúpení   : Ing. Emil Petluš, riaditeľ príspevkovej organizácie mesta  
bank. Spojenie    : VÚB Žiar nad Hronom 
č.ú.     : 11236422/0200 
IČO    : 00 185 221  
 

uzatvárajú podľa § 269 ods. 2 obchodného zákonníka zmluvu o prevádzkovaní zariadenia 
čistiacej techniky pozemných komunikácií 
 

čl.1 
Schválenie uzavretia  zmluvy o prevádzke 

 

1. Na základe uznesenia č. 92/2009 zo dňa 22.10.2009 bolo schválené predloženie žiadosti 
o nenávratný finančný príspevok a následne bola uzatvorená Zmluva č. 2/2009 o uzavretí 
budúcej zmluvy o prevádzkovaní zariadenia na čistenie pozemných komunikácií  

2. Uznesením MsZ  č... /2011 zo dňa ...... bol schválený návrh zmluvy o  prevádzke  majetku 
mesta Nová Baňa – zariadenia  na čistenie pozemných komunikácii  získaný  realizáciou 
projektu  „Nákup čistiacej techniky pozemných komunikácií v meste Nová Baňa“ kód 
projektu 24130120074 s  prevádzkovateľom Technické služby mesta Nová Baňa, ktorý je 
v zriaďovateľskej pôsobnosti vlastníka  zariadenia.    

 
čl.2 

Predmet  prevádzkovania, doba prevádzkovania a skončenie prevádzkovania 
 
1. Predmetom zmluvy je bezplatné odovzdanie zariadenia prevádzkovateľovi  za účelom 

jeho prevádzkovania v súlade s projektom „„Nákup čistiacej techniky pozemných 
komunikácií v meste Nová Baňa“ kód projektu 24130120074. Zariadenie pozostáva 
z vozidiel a technologických zariadení   a to:  
a/ zametací automobil MB 1841Ak + Faun Viajet 6RJ  



b/ traktor BCS Valiant 650 AR 
c/ mulčovač Agimaster K2 1600 
d/ vysávač Peruzzo Turbo 400 
e/ podkopová lyžica MAZZOTTI MAF 220 
f/ čelný nakladač Bonatti MP/3 
g/ zametacia nadstavba Agrometall KM – M 1250 s kropením 
h/ zametacia  nadstavba Agrometall KN – M – 1250 
i/ trojstranný sklápací náves ANS - 1500 
j/ priekopová kosačka Agrimaster GREEN SHARK 450 

 
2. Vlastník prevzal zariadenie priamo v areáli prevádzkovateľa za jeho účasti v termínoch 

uvedených v protokoloch o prevzatí. Prevádzkovateľ zariadenie  so súhlasom vlastníka  
používal v skúšobnej prevádzke po zaškolení zamestnancov prevádzkovateľa až do 
uzavretia tejto zmluvy o prevádzkovaní.  

3. Zmluva sa uzatvára na dobu určitú do 31.12.2016. Prevádzka zariadenia začne dňom 
nasledujúcim po podpise zmluvy o prevádzkovaní.  

4. Zmluva skončí uplynutím dohodnutej doby prevádzky, pokiaľ sa strany nedohodnú 
o ďalšom trvaní zmluvy.  

5. Vlastník zariadenia sa zaväzuje vyzvať prevádzkovateľa najmenej 30 dní pred uplynutím 
doby prevádzkovania podľa tejto zmluvy, na rokovanie o prevádzkovaní zariadenia na 
ďalšie obdobie s možnosťou odchylne upraviť podmienky zmluvy. 

 

čl.3 
Merateľné ukazovatele 

 
1. Prevádzkovateľ berie na vedomie, že výstupom z  prevádzkovania zariadenia je čistenie 

komunikácií v meste Nová Baňa a tým zlepšenie  kvality ovzdušia a skvalitnenie 
životného prostredia. 

2. Prevádzkovateľ berie na vedomie, že dľžka čistených komunikácií je 97,5 km čo je 
merateľným ukazovateľom projektu v zmysle prílohy č. 2 k zmluve o poskytnutí NFP 
Všeobecné zmluvné podmienky. Záväzným merateľným ukazovateľom je rok 2015.  

 
čl.4 

Účel  zmluvy 
 
      Prevádzkovateľ sa zaväzuje využívať zariadenie na čistenie  miestnych komunikácií.   
 

čl. 5 
Úhrada nákladov za prevádzku technologického zariadenia 

 
1. Výdavky spojené s prevádzkovaním zariadenia budú hradené vlastníkom zariadenia 

prostredníctvom príspevku, ktorý bude poukazovaný mesačne v dohodnutej 
a preukázateľnej výške  za mesto  Nová Baňa.   

2. Výdavky na prevádzku zariadenia tvoria tieto položky:  
a/ spotrebný  materiál potrebný pre prevádzkovanie novo obstaranej technológie  
b/ mzdové náklady, odvody 
c/ náklady na pohonné hmoty 
d/ náklady na opravu  a údržbu  
e/ režijné náklady (napr. zákonné a havarijné poistenie zariadení, ďalšie režijné náklady, 

ktoré s prevádzkou súvisia)  



 
čl.6 

Určenie podmienok prevádzky 
 
1. Prevádzkovateľ sa zaväzuje starať sa o zariadenie s náležitou starostlivosťou riadneho 

hospodára, vykonávať údržbu a opravu, bezodkladne po zistení nahlásiť vlastníkovi vady 
pre uplatnenie reklamácie vád technologického zariadenia v záručnej dobe.  

2. Prevádzkovateľ sa zaväzuje oznámiť vlastníkovi každú poistnú udalosť do dvoch dní od 
jej vzniku.  Za tým účelom vlastník poskytne prevádzkovateľovi kópiu poistnej zmluvy 
uzavretej medzi poisťovňou a vlastníkom zariadenia. Vlastník zariadenia bezodkladne 
nahlási poistnú udalosť poskytovateľovi NFP a j finančné plnenie zo strany poisťovne.   

3. Prevádzkovateľ môže využívať  zariadenie na účel vymedzený touto zmluvou. Zariadenie 
nie je možné  využívať na podnikateľské účely alebo prenajímať tretím osobám.  

4. Prevádzkovateľ umožní výkon kontroly, auditu, zo strany oprávnených osôb v zmysle 
príslušných predpisov SR a ES až do 31.8.2020.  

5. Prevádzkovateľ sa zaväzuje v rámci svojho účtovníctva účtovať o skutočnostiach 
súvisiacich s realizáciou projektu a s touto zmluvou na analytických účtoch a v analytickej 
evidencii v súlade so zákonom č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších  
predpisov. Záznamy v účtovníctve musia zabezpečiť údaje na účely monitorovania 
pokroku dosiahnutého pri realizácii aktivít projektu a pri realizovaní účelu dohodnutého 
v zmluve. Dokumenty súvisiace s projektom a s prevádzkovaním zariadenia sa  musia  
uchovávať do 31.8.2020.  

6. Prevádzkovateľ sa zaväzuje kontrolovať počas platnosti a účinnosti tejto zmluvy 
zabudovanie trvalo vysvetľujúcej tabule, ktorá musí obsahovať informácie v zmysle čl .4 
bod 2.  VZP, zabezpečovať jej  údržbu.  

7. Prevádzkovateľ sa zaväzuje viesť všetky údaje a technické podklady pre vypracovanie 
záverečnej monitorovacej správy a následných monitorovacích správ počas 5 rokov odo 
dňa ukončenia realizácie aktivít projektu. Podkladmi pre monitorovacie správy sú údaje 
o dľžke čistených komunikácií, príjmy, výdavky, náklady a výnosy súvisiace s projektom.  

8. Prevádzkovateľ berie na vedomie, že odpisy bude vykonávať vlastník zariadenia 
v odpisovej skupine 2 s dobou odpisovania 6 rokov.  

9. Prevádzkovateľ berie na vedomie, že mesto Nová Baňa je vlastník zariadenia, a preto 
prevádzkovateľ nemôže  zariadenie scudziť, zaťažiť alebo postúpiť práva z tejto zmluvy 
tretej osobe.  

10. Prevádzkovateľ je povinný postupovať pri obsluhe zariadenia v súlade s návodmi na 
použitie, vodičov – manipulátorov zaučiť pracovať so zariadeniami.  

 

čl. 7 
Záverečné ustanovenia 

 

1. Zmluva o prevádzkovaní zariadenia na čistenie  pozemných komunikácií nadobúda 
platnosť dňom  podpisu oboma zmluvnými stranami a účinnosť dňom  nasledujúcim po 
zverejnení  tejto zmluvy.  

2. Zmluva sa vyhotovuje v 4. vyhotoveniach, z ktorých dve vyhotovenia obdrží vlastník 
zariadenia a dve prevádzkovateľ.  

3. Účastníci tejto zmluvy sa dohodli, že zmluva o prevádzkovaní zariadenia na čistenie 
komunikácií sú uzavreté podľa obchodného zákonníka a podľa obchodného zákonníka sa 
budú tieto vzťahy posudzovať.  

4. Zmluva je uzavretá slobodne, vážne, bez nátlaku a bez tiesne, na znak čoho ju obe 
zmluvné strany podpisujú.  



5. Zrušenie, zmeny, doplnky tejto zmluvy môžu byť vykonané na základe písomnej dohody 
zmluvných strán s predchádzajúcim schválením návrhu dohody  v mestskom 
zastupiteľstve.  

6. Prílohami k tejto zmluve sú všetky dokumenty súvisiace s projektom a to  zmluva 
o poskytnutí NFP, finančná analýza, Všeobecné zmluvné podmienky, poistná zmluva 
havarijného poistenia, návody na obsluhu a údržbu.  

 
 
V Novej Bani dňa............................... 
 

 

 

 

 

 

 

 

.......................................................                       ................................................................. 
prevádzkovateľ                                                     vlastník 
Technické služby mesta Nová Baňa          Mesto Nová Baňa    
zast. riaditeľom Ing. Emilom Petlušom              zast. primátorom Mgr. Jánom Havranom 
  
 
 
 
Ing.J.Šeclová – V rámci dôvodovej správy je uvedené, prečo chceme dnes túto zmluvu 
schvaľovať. Jednotlivé zariadenia sú už zakúpené a momentálne prebieha skúšobná 
prevádzka, a v rámci zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku je jednou 
z podmienok zmluva o prevádzkovaní. Máme organizáciu, ktorá je na to zriadená, sú to 
technické služby, ktoré spĺňajú podmienku. To znamená, že v budúcnosti po dobu 5 rokov by 
sme mali túto techniku využívať na ten účel, na ktorý bol poskytnutý tento príspevok. To 
znamená čistenie komunikácií, chodníkov a rigolov. Náš projektový manažér v Bratislave z 
Ministerstva ŽP mal k čl. 3 „Merateľné ukazovatele“, k bodu 2 jednu pripomienku 
k poslednej vete „Záväzným merateľným ukazovateľom je rok 2015“ dať preč a nahradiť ju 
vetou: „Prevádzkovateľ berie na vedomie, že dĺžka čistených komunikácií je 97,5 km,  čo je 
merateľným ukazovateľom projektu v zmysle prílohy č. 2 k zmluve o poskytnutí NFP 
Všeobecné zmluvné podmienky, počnúc rokom 2012.“ 
 
P.Forgáč – Chcem sa spýtať pána Šipikala na 97,5 km. Je to stav, ktorý sme schopní 
v súčasnosti dosiahnuť?  
 
J.Šipikal – V súčasnosti je ich aj viac. Ak urobíme čistenie po zime, tak určite. 
 
N.Pinková – Chcem sa spýtať, či mulčovač môžu využívať aj súkromníci, keď si ho zakúpia? 
 
Ing.J.Šeclová - Tento projekt je na dobu 5 rokov viazaný len pre mesto a našu potrebu, 
nesmie ísť na podnikateľské účely. 
 
 
 
 



U z n e s e n i e   č. 112/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa  
 
schvaľuje  
 
návrh zmluvy o prevádzkovaní zariadenia na čistenie pozemných komunikácií v meste Nová 
Baňa  
 
Hlasovanie č. 11:  
prítomní – 13 
za - 13  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč, Viera Hudecová, Ing. 
arch. Ján Kôpka, Maroš Marko,  Natália Pinková,  Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, 
Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti - 0 
zdržal sa -  0 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 
 
7.  Majetkové veci 
 

Predkladateľom bodu je Mgr. Ján Havran, primátor mesta Nová Baňa 
a spracovateľkou je Mgr. Petra Gejdošová, referentka na oddelení výstavby, životného 
prostredia a správy majetku na Mestskom úrade v Novej Bani. K danému bodu boli materiály 
zaslané vopred. Komentár k predmetným návrhom podal Mgr. Ján Havran, primátor mesta 
Nová Baňa.  

Dôvodová  správa 
 

Mestskému zastupiteľstvu sa predkladá na schválenie Dohoda o zrušení Zmluvy 
o budúcej kúpnej zmluvy č. 1/2006 a Dodatku č. 1 zo dňa 30.05.2008, v ktorých sa manželia 
zaviazali na uvedenom pozemku postaviť rodinný dom. Z dôvodu, že na uvedenom pozemku 
nebudú realizovať výstavbu rodinného domu, požiadal počas platnosti zmluvy p. Rajský o 
zrušenie uvedenej zmluvy dohodou. 

Komisia na základe uvedeného odporučuje mestskému zastupiteľstvu zrušenie zmluvy 
a dodatku dohodou, pričom pozemok ostáva vo vlastníctve mesta a zaplatená kúpna cena 
2429,79 eur (73200,- Sk) bude p. Milanovi Rajskému a manž. Marte Rajskej od mesta vrátená 
do ½ roka od podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku. Menovaný uvedené pozemky 
pred odovzdaním pokosil a vyčistil, tak ako sa v komisii navrhlo. 
 
 
Návrh  na  uznesenie: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
schvaľuje 
 
dohodu o zrušení Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy č. 1/2006 zo dňa 28.03.2006 a Dodatku č. 
1 zo dňa 30.05.2008 uzatvorené medzi mestom Nová Baňa ako budúcim predávajúcim 
a Milanom Rajským, rod. Rajský trvale bytom Sereď, Cukrovarská 147/7 a manž. Martou 



Rajskou, rod. Hulíková trvale bytom Sereď, D. Štúra 760/9 ako budúcimi kupujúcimi, s tým 
že pozemok C KN parc.č. 483/6 – zastavaná plocha o výmere 488 m2, vedený Správou 
katastra Žarnovica na LV č. 3853 v lokalite Hájles ostáva vo vlastníctve mesta Nová Baňa 
a mesto Nová Baňa vráti Milanovi Rajskému a manž. Marte Rajskej zaplatenú kúpnu cenu vo 
výške 2429,79 eur do ½ roka od podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku z dôvodu, že 
nebudú realizovať na uvedenom pozemku výstavbu rodinného domu.  
 
 

Dôvodová  správa 
 

Mestskému zastupiteľstvu sa predkladá na schválenie Dohoda o zrušení Zmluvy 
o budúcej kúpnej zmluvy č. 3/2006 a Dodatku č. 1 zo dňa 30.05.2008, v ktorých sa p. Rajský 
zaviazal na uvedenom pozemku postaviť rodinný dom. Z dôvodu, že na uvedenom pozemku 
nebude realizovať výstavbu rodinného domu, požiadal počas platnosti zmluvy p. Rajský 
v zastúpení svojim bratom Milanom Rajským o zrušenie uvedenej zmluvy dohodou. 

Komisia na základe uvedeného odporučuje mestskému zastupiteľstvu zrušenie zmluvy 
a dodatku dohodou, pričom pozemok ostáva vo vlastníctve mesta a zaplatená kúpna cena 
2877,91 eur (86700,- Sk) bude p. Ladislavovi Rajskému od mesta vrátená do ½ roka od 
podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku. Menovaný uvedené pozemky pred 
odovzdaním pokosil a vyčistil, tak ako sa v komisii navrhlo. 
 

Návrh  na  uznesenie: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 
s c h v a ľ u j e 

 
dohodu o zrušení Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy č. 3/2006 zo dňa 24.05.2006 a Dodatku č. 
1 zo dňa 30.05.2008 uzatvorené medzi mestom Nová Baňa ako budúcim predávajúcim 
a Ladislavom Rajským trvale bytom 4 Summer Avenue, Great Neck, NY 11020, USA ako 
budúcim kupujúcim zastúpeným na základe splnomocnenia svojim bratom Milanom 
Rajským, s tým pozemok C KN parc.č. 483/1 – zastavaná plocha o výmere 578 m2, vedený 
Správou katastra Žarnovica na LV č. 3853 v lokalite Hájles ostáva vo vlastníctve mesta Nová 
Baňa a mesto Nová Baňa vráti Ladislavovi Rajskému zaplatenú kúpnu cenu vo výške 2877,91 
eur do ½ roka od podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku z dôvodu, že nebude 
realizovať na pozemku výstavbu rodinného domu.  
 

Dôvodová  správa  
 

Mestskému zastupiteľstvu sa predkladá na schválenie uzatvorenie zmluvy o zriadení 
vecného bremena, ktorá spočíva v tom, že mesto bude vo svojom pozemku trpieť zabudované 
vodovodné potrubie a právo vstupu na pozemok počas údržby a opravy vodovodného 
potrubia. 

Zriadenie vecného bremena bolo mestským zastupiteľstvom predbežne schválené 
uznesením č. 99/2011 zo dňa 25.08.2011. 

Následne p. Palajová predložila geometrický plán so zameraním studne, ktorá sa 
nachádza na súkromnom pozemku a trasy vodovodného potrubia. Žiadateľka uvádza, že 
vodovodná prípojka bola vybudovaná v roku 1962, odkedy ju nepretržite používajú ako 
úžitkovú vodu. 



 

Návrh  na  uznesenie: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 
schvaľuje 
 
uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena spočívajúceho v tom, že Mesto Nová Baňa 
ako povinný z vecného bremena bude trpieť v pozemku E KN parc.č. 1678/7 – trvalý trávny 
porast, vedenom Správou katastra na LV č. 6123 v k.ú. Nová Baňa vo vlastníctve mesta, 
v trase podľa geometrického plánu vypracovaného geodetom Jánom Žňavom, zememeračská 
kancelária, SNP 120, Žiar nad Hronom č. 17796580-19/2011, overeným dňa 29.3.2011 pod 
číslom 86/2011 uložené vodovodné potrubie a právo vstupu na pozemok počas 
zabezpečovania opravy a údržby vodovodného potrubia  

v prospech vlastníčky pozemku C KN parc.č. 1794, vedeného Správou katastra na LV 
č. 579 – Márie Palajovej, rod. Tužinská, trvale bytom Tajch 351, Nová Baňa, ako oprávnenej 
z vecného bremena na dobu určitú a bezoplatne. 
 
 
 

U z n e s e n i e   č. 113/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
schvaľuje 
 
dohodu o zrušení Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy č. 1/2006 zo dňa 28.03.2006 a Dodatku č. 
1 zo dňa 30.05.2008 uzatvorené medzi mestom Nová Baňa ako budúcim predávajúcim 
a Milanom Rajským, rod. Rajský trvale bytom Sereď, Cukrovarská 147/7 a manž. Martou 
Rajskou, rod. Hulíková trvale bytom Sereď, D. Štúra 760/9 ako budúcimi kupujúcimi, s tým 
že pozemok C KN parc.č. 483/6 – zastavaná plocha o výmere 488 m2, vedený Správou 
katastra Žarnovica na LV č. 3853 v lokalite Hájles ostáva vo vlastníctve mesta Nová Baňa 
a mesto Nová Baňa vráti Milanovi Rajskému a manž. Marte Rajskej zaplatenú kúpnu cenu vo 
výške 2429,79 eur do ½ roka od podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku z dôvodu, že 
nebudú realizovať na uvedenom pozemku výstavbu rodinného domu.  
 
 
Hlasovanie č. 12:  
prítomní - 12 
za - 12  (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry,  Peter Forgáč, Ing. arch. Ján Kôpka, 
Maroš Marko, Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, Katarína Štrbová, 
Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0  
zdržal sa -  0 
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 

 



 

U z n e s e n i e   č. 114/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 
schvaľuje 

 
dohodu o zrušení Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy č. 3/2006 zo dňa 24.05.2006 a Dodatku č. 
1 zo dňa 30.05.2008 uzatvorené medzi mestom Nová Baňa ako budúcim predávajúcim 
a Ladislavom Rajským trvale bytom 4 Summer Avenue, Great Neck, NY 11020, USA ako 
budúcim kupujúcim zastúpeným na základe splnomocnenia svojim bratom Milanom Rajským 
s tým, že pozemok C KN parc.č. 483/1 – zastavaná plocha o výmere 578 m2, vedený Správou 
katastra Žarnovica na LV č. 3853 v lokalite Hájles ostáva vo vlastníctve mesta Nová Baňa 
a mesto Nová Baňa vráti Ladislavovi Rajskému zaplatenú kúpnu cenu vo výške 2877,91 eur 
do ½ roka od podpísania dohody o zrušení zmluvy a dodatku z dôvodu, že nebude realizovať 
na pozemku výstavbu rodinného domu.  
 
Hlasovanie č. 13:  
prítomní - 11 
za - 11 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Ing. arch. Ján Kôpka,  Maroš Marko, 
Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Jozef Štrba, Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. 
Karol Tužinský) 
proti – 0  
zdržal sa -  0   
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 

 

 

U z n e s e n i e   č. 115/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
schvaľuje 
 
uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena spočívajúceho v tom, že Mesto Nová Baňa 
ako povinný z vecného bremena bude trpieť v pozemku E KN parc.č. 1678/7 – trvalý trávny 
porast, vedenom Správou katastra na LV č. 6123 v k.ú. Nová Baňa vo vlastníctve mesta, 
v trase podľa geometrického plánu vypracovaného geodetom Jánom Žňavom, zememeračská 
kancelária, SNP 120, Žiar nad Hronom č. 17796580-19/2011, overeným dňa 29.3.2011 pod 
číslom 86/2011 uložené vodovodné potrubie a právo vstupu na pozemok počas 
zabezpečovania opravy a údržby vodovodného potrubia  

v prospech vlastníčky pozemku C KN parc.č. 1794, vedeného Správou katastra na LV 
č. 579 – Márie Palajovej, rod. Tužinská, trvale bytom Tajch 351, Nová Baňa, ako oprávnenej 
z vecného bremena 

na dobu neurčitú a bezodplatne.  
 



Hlasovanie č. 14:  
prítomní - 11 
za - 11 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Ing. arch. Ján Kôpka,  Maroš Marko, 
Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Jozef Štrba, Katarína Štrbová, Anton Tužinský, Ing. 
Karol Tužinský) 
proti – 0  
zdržal sa -  0   
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 
 
 
8.  Rôzne  
 
Mgr.J.Havran – Chcel by som Vás informovať, že v súčasnosti prebieha na mestskom úrade 
kontrola z Najvyššieho kontrolného úradu, ktorá je zameraná na programované 
rozpočtovanie. Myslím si, že by mala byť ukončená v krátkej dobe, potom Vás na mestskom 
zastupiteľstve budeme informovať o výsledku z kontroly.  Pred týždňom som mal stretnutie 
so zástupcami Národnej diaľničnej spoločnosti, ktorí by mali realizovať stredisko zimnej 
údržby v areáli bývalej firmy FTC. Uvažovali o tom, že by bolo zrušené verejné obstarávanie, 
to znamená, že stavbu začnú realizovať až nasledujúci rok. Do projektovej dokumentácie 
chcú zahrnúť aj realizáciu priepustí. V súčasnosti je aj ich záujmom, aby ten priestor  nebol 
ohrozovaný povodňami, takže určite to budú riešiť aj v ich vlastnom záujme. Dali vypracovať 
štúdiu, na základe ktorej by mesto Nová Baňa mohlo v budúcnosti vypracovať projekt, ako 
odviesť dažďovú vodu, ktorá spadá na túto stranu hrádze. Takže prvá časť, aby nepretekala 
voda cez nehradené priepuste by mala byť riešená.  
 
Mgr.B.Pirhá č - Mám návrh na doplnenie členov finančnej komisie o:  Ing. Máriu Kasanovú, 
Ing. Zuzanu Kováčovú, Máriu Pažítkovú a Adrianu Jančekovú.  
 
J.Barniak  - Koľko členov je vo finančnej komisii a prečo dopĺňaš až štyroch členov? 
 
Mgr.B.Pirhá č – Momentálne sme štyria vo finančnej komisii a to len poslanci.  
 
 
Hlasovanie o návrhu poslanca Mgr. Pirháča: 

U z n e s e n i e   č. 116/2011 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
 
schvaľuje 
 
doplnenie finančnej komisie o členov:  
Ing. Mária Kasanová 
Ing. Zuzana Kováčová 
Mária Pažítková 
Adriana Jančeková 
 
 



Hlasovanie č. 15:  
prítomní - 12 
za - 12 (Jozef Barniak, Mgr. Alica Bindová, Juraj Búry, Peter Forgáč,  Ing. arch. Ján Kôpka, 
Maroš Marko, Natália Pinková, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, Katarína Štrbová, 
Anton Tužinský, Ing. Karol Tužinský) 
proti – 0  
zdržal sa -  0   
nehlasoval - 0  
- uznesenie bolo prijaté 
 
 
9.  Diskusia 
 
J.Barniak – Chcel by som interpelovať na Mgr. Pirháča, riaditeľa cirkevnej školy – vybral 
som si všetky zápisy, ktoré sa týkajú budovy cirkevnej školy. V zápise zo 17.3.2010,  ktorého 
spracovateľom bol farský úrad a ZCŠ sv. Alžbety, Ing. Vincent Štuller, predkladala ho 
skupina poslancov, ide tu o opravu a doslovne sa tu píše, „rekonštrukčné práce spočívajúce vo 
výmene okien, zateplenia obvodového plášťa a rekonštrukcie elektroinštalácie a rozvodov 
ústredného kúrenia, ktoré v súčasnej dobe nezodpovedajú platným predpisom a normám. 
Rekonštrukčné práce je nutné vykonať z dôvodu ich havarijného stavu.“ Toto isté píše náš 
novobanský dekan „v súčasnosti je elektrická inštalácia nevyhovujúca, okná sú 
bezpečnostným technikom označené za nebezpečné, vodoinštalácia je v havarijnom stave, 
zateplenie budovy by ušetrilo finančné prostriedky na teple a nová fasáda by dodala mestu 
krajší vzhľad.“ Toto isté písala aj NN aj v MY-Žiara, predchádzajúca riaditeľka Mgr. 
Kureková. V súčasnosti navštevuje túto školu cca 180 detí. Pán riaditeľ bol som za Tebou 
v apríli tohto roku a apeloval som na Teba, aby sa s tým niečo robilo. Ďalej som si dal 
vytiahnuť zmluvu, ktorá je uzavretá medzi Mestom Nová Baňa a ZŠ sv. Alžbety. Prešla jedna 
aj druhá zima, deti sú tam v nevyhovujúcich podmienkach, chcel by som Ťa poprosiť 
o vysvetlenie, či sa tam niečo spravilo? 
 
Mgr.B.Pirhá č -  Pri obhliadke, keď ste školu navštívili viacerí poslanci, ste mohli vidieť, ako 
vyzerá škola v danom období. Čo sa týka revíznych správ, mám ich k nahliadnutiu, všetky 
revízne správy mám, stav je taký, aký je, budova má svoje roky. Na ministerstve máme 
žiadosť o výmenu a tiež ďalších desať žiadostí napísaných a rozposielaných, musíme počkať 
na odpoveď.   
 
J.Barniak  - Zmluva hovorí niečo o nájomcovi a prenajímateľovi. Ty si hovoril, že si loboval 
na ministerstve, ale teraz čo čítam a počúvam, na ministerstve školstva majú problémy 
s peniazmi. Tu sa ale hovorí, že nájomca sa k niečomu zaväzuje. Bolo by dobré túto zmluvu 
zverejniť, aby aj rodičia detí, ktoré navštevujú cirkevnú školu vedeli, kto je vlastne 
zodpovedný za tieto veci. V budúcnosti tu boli prezentované také veci, slušne povedané, že sa 
tu klamalo, lebo vážení, táto zmluva hovorí niečo iné. Rád by som túto zmluvu dal zverejniť 
do Novobanských novín, aby sa vedelo, kto je za havarijný stav zodpovedný. Som zmätený, 
že predchádzajúci páni poslanci, na to vôbec nereagovali, lebo články v novinách hovoria 
niečo iné, ako zmluva.  
 
Mgr.B.Pirhá č - Odpovedať za predchádzajúce osoby dnes nemôžem, ale ja som Ti povedal, 
že všetky veci, čo sú povinné zo zákona mám spravené. Vieš ako ťažko sa zháňajú financie, ja 
tiež mám určitý rozpočet, z ktorého môžem robiť drobné opravy, ale rekonštrukcia to je niečo 
iné. 



 
N.Pinková - Dostali sme otvorený list zo ZMOS-u, zaslaný mestským a obecným 
zastupiteľstvám. Hneď v úvode sú vymenované obce, ktoré chcú na rieke Hron realizovať 
malé vodné elektrárne a medzi nimi je napísaná aj Nová Baňa, Brehy. Chcem len konštatovať, 
že my sme tento projekt neschválili a neviem, prečo sme sa na zoznam dostali? Ak si členom, 
pán primátor prosím Ťa, aby si to uviedol na pravú mieru a som prekvapená z toho, že skoro 
na každom kilometri na Hrone má stáť malá vodná elektráreň. 
 
Mgr.J.Havran  - Myslím si, že čo sa týka tohto zoznamu, je to zoznam, ktorý vyplýva 
z určitej registrácie potenciálnych záujemcov. Rozhodnutia v zásade prijímajú mestá 
prostredníctvom mestských zastupiteľstiev a pokiaľ viem, tento návrh bol zamietnutý zo 
strany mesta Nová Baňa a aj obce Brehy. Takže toto vidím len ako nejaký potenciál, kde by 
bolo vhodné umiestniť malé vodné elektrárne. Nepovažujem to za zoznam, ktorý sa má 
zrealizovať.  
 
 

O 15.30 hod. primátor mesta Nová Baňa Mgr. Ján Havran poďakoval za účasť 
a zasadnutie Mestského zastupiteľstva ukončil.  

Prílohu zápisnice tvorí aj zvukový záznam z  rokovania Mestského zastupiteľstva 
v Novej Bani.  
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ján Havran                      
 primátor mesta                                
 
 
 
 
 
 
 
Jozef Barniak                                      Viera Hudecová  
 I. overovateľ                                    II. overovateľ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Marta Müllerová  
 
 


